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ZAPISNIK O RADU 36. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA 

ODRŽANE 21.02.2024. GODINE 

 

Broj: 01-GV-02-313/24 

Datum: 21.02.2024. godine 
 

Sjednica je počela sa radom u 10.00 sati. 

Sjednicom je predsjedavao Jasmin Ademović, predsjedavajući Gradskog vijeća. 
 

Prisutni su bili sljedeći gradski vijećnici: 

1. Alem Logo 

2. Almedin Miladin 

3. Biljana Lazarević 

4. Danijela Šahat 

5. Jasmin Ademović 

6. Adi Škaljić 

7. Amra Zulfikarpašić 

8. Mirela Džehverović 

9. Ratko Orozović 

10. Alma Čengić 

11. Srđan Simonović 

12. Vedad Deljković 

13. Elvedin Korora 

14. Muamer Mekić 

15. Bajro Biber 

16. Robert Pleše 

17. Željko Majstorović 

18. Vedran Dodik 

19. Drago Jurić 

20. Enisa Spahić 

21. Jasmin Skorupan 

22. Srđan Srdić 
 

Odsutni: Samir Bejić, Toni Vukadin, Alen Girt (najavljen izostanak), Dragan Stevanović 

(najavljen izostanak), Seid Škaljić (najavljen izostanak) i Lajla Ćosović. 

Pored gradskih vijećnika, sjednici su prisustvovali: 

1. Anja Margetić Stakić, zamjenica gradonačelnice Grada Sarajeva 

2. Samir Avdić, zamjenik gradonačelnice Grada Sarajeva  

3. Admir Jusufbegović, pravobranilac Grada Sarajeva 

4. Mila Eminović, sekretar Gradskog vijeća 

5. Mirjana Đanović Stanić, rukovodilac Stručne službe za poslove Gradskog vijeća 

6. Aida Bajramović, sekretarka organa uprave 

7. Zinaida Čengić, rukovodilac Stručne službe za protokolarne poslove, odnose s javnošću i 

međunarodnu saradnju 

8. Senada Kočan, pomoćnica gradonačelnice za opću upravu i zajedničke poslove 

9. Elvir Hadžiahmetović, pomoćnik gradonačelnice za lokalno poslovanje 

10. Suada Kovačević, šef Odjeljenja za javne nabavke u Stručnoj službi za poslove kabineta i 

poslove Gradske uprave 

11. Lejla Subašić, stručni saradnik za normativno pravne poslove u Stručnoj službi za poslove 

kabineta i poslove Gradske uprave 
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12. Tarik Zečić, stručni savjetnik za normativno prave poslove u oblasti komunalnih poslova u 

Gradskoj službi za urbano planiranje, investicije, stambene i komunalne poslove 

13. Avdija Hasanović, direktor Javnog preduzeća Olimpijski bazen „Otoka“ d.o.o. Sarajevo 
 

Sjednici su prisustvovali članovi Komisije za Statut i akte koji nisu gradski vijećnici (prema 

evidenciji u Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva). 
 

***** 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozdravio prisutne, te najavio 

utvrđivanje prisustva, odnosno najave odsustva po pozivu za sjednicu. 
 

Sekretar Gradskog vijeća Mila Eminović je informisala Gradsko vijeće da sjednici 

prisustvuje 20 gradskih vijećnika te da su izostanak sa današnje sjednice, blagovremeno, 

najavili gradski vijećnik Alen Girt, gradski vijećnik Dragan Stevanović, gradski vijećnik Seid 

Škaljić, gradski vijećnik Toni Vukadin i gradski vijećnik Samir Bejić, a kašnjenje gradski 

vijećnik Srđan Simonović i gradska vijećnica Lajla Ćosović. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da sjednici prisustvuje 

20 gradskih vijećnika te da Gradsko vijeće ima kvorum za punovažan rad i odlučivanje. 
 

Zatim je otvorio 36. sjednicu Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 

*****  

Uslijedilo je intoniranje himne Bosne i Hercegovine. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je otvorio raspravu o Zapisniku o radu 

sa 35. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 24.01.2024. godine. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Zapisnik o radu 35. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 

24.01.2024. godine. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da su, uz 

predloženi dnevni red sjednice, dostavljeni materijali sa izvještajima radnih tijela koja su 

održana u pripremi 36. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva, kao i saglasnosti zamjenika 

gradonačelnice. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je najavio određivanje o aktima koji su 

dostavljeni na razmatranje od strane ovlaštenih predlagača, u formi prijedloga po hitnom 

postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom pitanju, i to: 

1. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o odobravanju kreditnog zaduženja 

2. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ (Vesna Bajkuša) 

3. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ (Hajriz Brčvak) 

4. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ (prof.dr. Ljubiša Zečević, 

posthumno) 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, jednim glasom 

„protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je proceduralni 

prijedlog da se o aktima koji su predloženi za razmatranje u formi prijedloga po hitnom 

postupku vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izmjeni Odluke o odobravanju kreditnog 

zaduženja razmatra u formi prijedloga po hitnom postupku.  

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ 

(Vesna Bajkuša) razmatra u formi prijedloga po hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ 

(Hajriz Brčvak) razmatra u formi prijedloga po hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ 

(prof.dr. Ljubiša Zečević, posthumno) razmatra po hitnom postupku. 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović najavio određivanje o aktima 

koji su dostavljeni na razmatranje od strane ovlaštenih predlagača, u formi prijedloga po 

skraćenom postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom 

pitanju, i to: 

1.   Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ (Muhamed Žero) 

2.   Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ (Eric Breton) 

3.   Prijedlog Odluke o dodjeli nagrade „Graham Bamford“ (Senida Karović) 

4.   Prijedlog Odluke o dodjeli nagrade „Sarajevska pahuljica“ (Farah Ličina) 

5.   Prijedlog Odluke o dodjeli nagrade „Sarajevska pahuljica“ (Ada Korić) 

6.   Prijedlog Odluke o dodjeli nagrade „Sarajevska pahuljica“ (Dan Gračić) 

7.   Prijedlog Plana rada Grada Sarajeva za 2024. godinu 

8.   Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o utvrđivanju i načinu sufinansiranja sportskih 

      manifestacija od posebnog interesa za Grad Sarajevo 

9.    Prijedlog Odluke o utvrđivanju i načinu sufinansiranja kulturnih manifestacija od posebnog  

      interesa za Grad Sarajevo 

10. Prijedlog Odluke o kriterijima i načinu sufinansiranja kulturno-umjetničkih društava sa  

      tradicijom 

11. Prijedlog Odluke o uslovima i postupku prihvatanja pokroviteljstva Grada Sarajeva 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je proceduralni prijedlog da se 

o aktima koji su predloženi za razmatranje u formi prijedloga po skraćenom postupku vodi 

jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 

U raspravi koja je uslijedila učestvovala je zamjenica predsjedavajućeg Gradskog vijeća 

Mirela Džehverović koja je problematizirala razmatranje Prijedloga Odluke o uslovima i 

postupku prihvatanja pokroviteljstva Grada Sarajeva po skraćenom postupku te inicirala 
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razmatranje Odluke u formi nacrta, a kako bi sadržaj predložene Odluke bio kvalitetniji i 

dostupan široj javnosti kroz javnu raspravu. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ 

(Muhamed Žero) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ 

(Eric Breton) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo je proceduralni prijedlog da se 

Odluka o dodjeli nagrade „Graham Bamford“ (Senida Karović) razmatra u formi prijedloga 

po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o dodjeli nagrade „Sarajevska pahuljica“ 

(Farah Ličina) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o dodjeli nagrade „Sarajevska pahuljica“ (Ada 

Korić) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o dodjeli nagrade „Sarajevska pahuljica“ (Dan 

Gračić) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je proceduralni prijedlog da se 

Plana rada Grada Sarajeva za 2024. godinu razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je proceduralni prijedlog da se 

Odluka o izmjeni Odluke o utvrđivanju i načinu sufinansiranja sportskih manifestacija od 

posebnog interesa za Grad Sarajevo razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je proceduralni prijedlog da se 
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Odluka o utvrđivanju i načinu sufinansiranja kulturnih manifestacija od posebnog interesa za 

Grad Sarajevo razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio)  

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o kriterijima i načinu sufinansiranja kulturno-

umjetničkih društava sa tradicijom razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, izjasnivši se sa 14 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i četiri „suzdržana“ glasa 

prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) nije usvojilo proceduralni 

prijedlog da se Odluka o uslovima i postupku prihvatanja pokroviteljstva Grada Sarajeva 

razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

***** 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je dnevni red 36. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva: 

1.   Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ (Muhamed Žero) 

2.   Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ (Eric Breton) 

3.   Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ (Vesna Bajkuša) 

4.   Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ (Hajriz Brčvak) 

5. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ (prof.dr. Ljubiša Zečević, 

posthumno) 

6. Prijedlog Odluke o dodjeli nagrade „Graham Bamford“ (Senida Karović) 

7. Prijedlog Odluke o dodjeli nagrade „Sarajevska pahuljica“ (Farah Ličina) 

8. Prijedlog Odluke o dodjeli nagrade „Sarajevska pahuljica“ (Ada Korić) 

9. Prijedlog Odluke o dodjeli nagrade „Sarajevska pahuljica“ (Dan Gračić) 

10. Prijedlog Plana rada Grada Sarajeva za 2024. godinu 

11. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o utvrđivanju i načinu sufinansiranja sportskih 

manifestacija od posebnog interesa za Grad Sarajevo 

12. Prijedlog Odluke o utvrđivanju i načinu sufinansiranja kulturnih manifestacija od posebnog 

interesa za Grad Sarajevo 

13. Prijedlog Odluke o kriterijima i načinu sufinansiranja kulturno-umjetničkih društava sa 

tradicijom 

14. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o odobravanju kreditnog zaduženja 

15. Izvještaj o aktivnostima Grada Sarajeva u oblasti međunarodne saradnje u 2023. godini 

16. Nacrt Odluke o izmjenama i dopuni Odluke o upotrebi grba, imena i isticanju zastave Grada 

Sarajeva 

17. Informacija o prazničnom ukrašavanju u organizaciji Grada Sarajeva 

18. Informacija o upravljanju, tekućem i investicionom održavanju JP „Olimpijski bazen 

Otoka“ d.o.o. Sarajevo 

19. Vijećnička pitanja i inicijative 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da je uz 

dnevni red 36. sjednice Gradskog vijeća dostavljen Program rada Pravobranilaštva Grada 

Sarajevo za 2024. godinu kao informativni materijal. 

***** 
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Ad 1) 

Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ (Muhamed Žero) 
 

Ad 2) 

Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ (Eric Breton) 
 

Ad 3) 

Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ (Vesna Bajkuša) 
 

Ad 4) 

Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ (Hajriz Brčvak) 
 

Ad 5) 

Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ (prof.dr. Ljubiša Zečević, 

posthumno) 
 

Ad 6) 

Prijedlog Odluke o dodjeli nagrade „Graham Bamford“ (Senida Karović) 
 

Ad 7) 

Prijedlog Odluke o dodjeli nagrade „Sarajevska pahuljica“ (Farah Ličina) 
 

Ad 8) 

Prijedlog Odluke o dodjeli nagrade „Sarajevska pahuljica“ (Ada Korić) 
 

Ad 9) 

Prijedlog Odluke o dodjeli nagrade „Sarajevska pahuljica“ (Dan Gračić) 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je predložio da se o tačkama od 1. do 

9. dnevnog reda vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio)  

usvojilo je proceduralni prijedlog da se o tačkama od 1. do 9. dnevnog reda vodi 

jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 

U raspravi koja je uslijedila, a odnosila se na Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Plaketa 

Grada Sarajeva“ (Hajriz Brčvak) učestvovao je gradski vijećnik Vedad Deljković.  

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu 

izjasnila), usvojilo je Odluku o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ (Muhamed 

Žero), kako je predložena. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i   

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo je Odluku o dodjeli priznanja 

„Plaketa Grada Sarajeva“ (Eric Breton), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 

usvojilo je Odluku o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ (Vesna Bajkuša), kako 

je predložena. 
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo je Odluku o dodjeli priznanja 

„Plaketa Grada Sarajeva“ (Hajriz Brčvak), kako je predložena. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo je Odluku o dodjeli 

priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ (prof.dr. Ljubiša Zečević, posthumno), kako je 

predložena. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu 

izjasnila), usvojilo je Odluku o dodjeli nagrade „Graham Bamford“ (Senida Karović), 

kako je predložena. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 

usvojilo je Odluku o dodjeli nagrade „Sarajevska pahuljica“ (Farah Ličina), kako je 

predložena. 
 

*****  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Elvedin Korora te da sjednici prisustvuje 21 gradski vijećnik. 

*****  

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je Odluku o dodjeli nagrade „Sarajevska pahuljica“ (Ada Korić), kako je 

predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je Odluku o dodjeli nagrade „Sarajevska pahuljica“ (Dan Gračić), kako je 

predložena. 
 

Ad 10) 

Prijedlog Plana rada Grada Sarajeva za 2024. godinu 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Plana rada Grada Sarajeva za 2024. godinu je Gradonačelnica. 

Prijedlog Plana su razmatrala sva radna tijela.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila) usvojilo je Plana rada Grada Sarajeva za 2024. godinu, kako je predložen. 
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Ad 11) 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o utvrđivanju i načinu sufinansiranja sportskih 

manifestacija od posebnog interesa za Grad Sarajevo 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za  društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 

usvojilo je o Odluku izmjeni Odluke o utvrđivanju i načinu sufinansiranja sportskih 

manifestacija od posebnog interesa za Grad Sarajevo, kako je predložena. 
 

Ad 12) 

Prijedlog Odluke o utvrđivanju i načinu sufinansiranja kulturnih manifestacija od 

posebnog interesa za Grad Sarajevo 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je gradski vijećnik Adi Škaljić, a odgovor na 

postavljeno pitanje dao je zamjenik gradonačelnice Grada Sarajeva Samir Avdić. 

*****  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik  Srđan Simonović te da sjednici prisustvuju 22 gradska vijećnika. 

*****  

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o utvrđivanju i načinu sufinansiranja kulturnih manifestacija od 

posebnog interesa za Grad Sarajevo, kako je predložena. 
 

Ad 13) 

Prijedlog Odluke o kriterijima i načinu sufinansiranja kulturno-umjetničkih društava sa 

tradicijom 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupa gradskim vijećnicima.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila) usvojilo je Odluku o kriterijima i načinu sufinansiranja kulturno-umjetničkih 

društava sa tradicijom, kako je predložena. 
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Ad 14) 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o odobravanju kreditnog zaduženja 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke nisu razmatrala radna tijela obzirom da je upućen po hitnom postupku. 
 

Uvodno izlaganje podnio je zamjenik gradonačelnice Grada Sarajeva Samir Avdić. 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradska vijećnica Danijela Šahat, gradski 

vijećnik Srđan Srdić, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović i gradski 

vijećnik Adi Škaljić, a odgovore na pitanja i pojašnjenja dali su predsjedavajući 

Gradskog vijeća Jasmin Ademović i zamjenik gradonačelnice Grada Sarajeva Samir 

Avdić. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 15 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i četiri 

„suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) usvojilo 

je Odluku o izmjeni Odluke o odobravanju kreditnog zaduženja, kako je predložena. 
 

Ad 15) 

Izvještaj o aktivnostima Grada Sarajeva u oblasti međunarodne saradnje u 2023. godini 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Izvještaja je Gradonačelnica 

Izvještaj su razmatrali Komisija  za međunarodnu saradnju i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova 

„protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se 

nije izjasnilo) usvojilo je Izvještaj o aktivnostima Grada Sarajeva u oblasti međunarodne 

saradnje u 2023. godini,  kako je podnesen.         
    

Ad 16) 

Nacrt Odluke o izmjenama i dopuni Odluke o upotrebi grba, imena i isticanju zastave 

Grada Sarajeva 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Nacrt Odluke je utvrdila Gradonačelnica. 

Nacrt Odluke su razmatrali Odbor za lokalni biznis i turizam i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Zaključak kojim se Nacrt Odluke o izmjenama i dopuni Odluke o upotrebi 

grba, imena i isticanju zastave Grada Sarajeva, upućuje u javnu raspravu, kako je 

predložen i koji glasi: 
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1. Gradsko vijeće Grada Sarajeva razmatralo je Nacrt Odluke o izmjenama i dopuni 

Odluke o upotrebi grba, imena i isticanju zastave Grada Sarajeva i upućuje ga u javnu 

raspravu u trajanju od 20 dana od dana upućivanja Nacrta Odluke u javnu raspravu.   

2. Subjekti u javnoj raspravi su Federalno ministarstvo pravde, Ministarstvo pravde i 

uprave Kantona Sarajevo, gradske općine, klubovi gradskih vijećnika i drugi subjekti 

koji iskažu interes.  

3. Ovaj Zaključak, čiji je sastavni dio utvrđeni Nacrt Odluke iz stava (1), tokom trajanja 

javne rasprave bit će javno dostupan na službenoj internetskoj stranici Grada Sarajeva, 

putem poveznice istaknute na naslovnoj stranici pod naslovom „Poziv za javnu 

raspravu o Nacrtu Odluke o upotrebi grba, imena i isticanju zastave Grada Sarajeva“.  

4. Primjedbe, prijedlozi i sugestije iznesene u diskusijama radnih tijela Gradskog vijeća 

i gradskih vijećnika, iznesene na sjednici Gradskog vijeća pri razmatranju Nacrta 

Odluke iz stava (1), tretirat će se kao prilog javnoj raspravi.  

5. Za organizaciju i vođenje javne rasprave određuje se gradonačelnica Grada Sarajeva 

putem Gradske službe za opću upravu i zajedničke poslove. 
 

Ad 17) 

Informacija o prazničnom ukrašavanju u organizaciji Grada Sarajeva 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja.  

Informaciju je podnijela Gradonačelnica. 

Informaciju  je razmatrao Odbor za lokalni biznis i turizam.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin 

Ademović. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o prazničnom ukrašavanju u organizaciji 

Grada Sarajeva. 
 

Ad 18) 

Informacija o upravljanju, tekućem i investicionom održavanju JP „Olimpijski bazen 

Otoka“ d.o.o. Sarajevo 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Informaciju je podnijela Skupština JP „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo. 

Informaciju  je razmatrao Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o upravljanju, tekućem i investicionom 

održavanju JP „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo. 
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Ad 19) 

Vijećnička pitanja i inicijative  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović je dao uvodne 

napomene sljedećeg sadržaja: 

Uz poziv za 36. sjednicu Gradskog vijeća, gradskim vijećnicima su dostupni odgovori na 

određena vijećnička pitanja i inicijative. 
 

Do održavanja 36. sjednice Gradskog vijeća, nisu zaprimljene inicijative i vijećnička pitanja 

gradskih vijećnika i radnih tijela.  

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović pozvao 

gradske vijećnike da upute vijećnička pitanja i inicijative. 

1. Gradski vijećnik Srđan Srdić je uputio vijećnička pitanja sljedećeg sadržaja: 

1) Iz kojih budžetskih sredstava će Grad Sarajevo platiti štetu prouzrokovanu firmi Address 

d.o.o. u iznosu od okvirno 23.000.00 KM? 

2) Da li je pokrenut postupak odgovornosti osobe/a koje su predložile nezakonitu odluku 

odabira ponuđača usluga Nconsulting d.o.o? 

3) Da li je na adresu Pravobranilaštva Grada Sarajeva došao zahtjev za vansudsko poravnanje 

radi naknade štete, nakon odluke Suda BiH, po okončanom Upravnom sporu u kojoj je 

utvrđeno da je proces izbora ponuđača za usluge eksterne revizije proveden suprotno 

zakonskim propisima? 

4) Da li je uopće bilo moguće pokrenuti javnu nabavku, odnosno u skladu s kojim propisom, 

s obzirom da je Zakonom o budžetu Federacije Bosne i Hercegovine propisano da reviziju 

poslovanja budžetskih korisnika radi Ured za reviziju Federacije BiH? 

5) Ko je odgovoran za predlaganje zakonitih odluka Gradskom vijeću Grada Sarajeva?  

6) Da li se nezakonito utrošilo blizu 50.000,00 KM iz Budžeta Grada Sarajeva, a da pri tome 

iz dostavljenog izvještaja nakon izvršene revizije jedina utvrđena nepravilnost je bila 

godišnji popis, te imam pitanje vezano i za popis, da li je u ovom mandatu to ispravljeno? 

7) Molim da mi se dostavi informacija koliko nas je tačno koštala organizacija Nove godine 

2024. godine? Informacija se odnosi na kompletnu organizaciju događaja. 

8) Ko je i na osnovu kojeg propisa dao dozvolu da se Bistrička stanica ustakli? Napominjem 

da je Bistrička stanica nacionalni spomenik. 

2. Gradski vijećnik Ratko Orozović uputio je i obrazložio inicijativu, u izlaganju sljedećeg 

sadržaja. 

Inicijativa se odnosi na jednu humanu priču iz Dobrinje u ratnom periodu. Na Dobrinji ja sam 

čitavo vrijeme rata bio i uradio tri filma o stanovnicima Dobrinje. Kada je granatirana kuća 

naše sugrađanke po imenu Safa, ona je svoju kravu koja se zvala Medena preselila u jedan 

prostor u ulici Bulevar na Dobrinji. Krava je bila muzna i zahvaljujući njoj brojni sugrađani su 

imali priliku piti mlijeko u tom periodu, a posebno je bila značajna za novorođenčad u ratnoj 

bolnici. 

S tim u vezi, potrebno je razmotriti mogućnost da se ova priča zabilježi zauvijek tako što će se 

podići spomenik Medenoj u vidu skulpture, s tim da bi možda studenti sa Likovne akademije 

mogli izraditi tu skulpturu uz koju bi se postavila i spomen ploča.  
 

3. Gradski vijećnik Adi Škaljić uputio je i obrazložio inicijativu, u izlaganju sljedećeg 

sadržaja. 

Najgori period zagađenja zraka u ovoj sezoni u Sarajevu je vjerovatno prošao, međutim 

kvaliteta zraka u Sarajevu je sigurno na začelju ljestvice u regiji i generalno u Evropi. S tim u 
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vezi potrebno je da Grad Sarajevo razmotri mogućnost primjene novih metoda apsorbcije 

polutanata.  

Jedna je primjena boje koja absorbuje polutante, a može se koristiti za kolorističku obnovu 

fasada uključujući i postavljanje reklamnih i drugih murala na zabatne zidove, a apsorbuje u 

prosjeku onoliko štetnih čestica koliko absorbuje 230 odraslih stabala u toku jedne godine. 

Druga metoda je uvođenje novog sistema mahovine koja se može postavljati na druge površine, 

na fasade, krovove, kioske i dr., koja ima ogromnu moć absorbcije polutanata, a posebno ovih 

koji su najzastupljeniji u Sarajevu. 

Dakle, inicijativa je da Grad Sarajevo razmotri mogućnost korištenja ovih materijala za buduće 

projekte obnove fasada u gradu i eventualno drugih javnih površina. 
 

4. Gradski vijećnik Željko Majstorović uputio je vijećničko pitanje sljedećeg sadržaja.  

Potrebno je dostaviti informaciju o toku realizacije odluke o obnovi Astronomskog 

opservatorija na Čolinoj kapi, u kojoj fazi je realizacija i šta se dalje planira?  

5. Gradski vijećnik Almedin Miladin uputio je i obrazložio inicijativu  sljedećeg sadržaja.  

Inicijativa se odnosi na Kasarnu Jajce, odnosno na njen nedefinisan status a i budućeg koncepta 

ovog projekta. Potrebno je, s tim u vezi, da Grad Sarajevo izradi feasibility studiju koja bi 

razmotrila i problematiku vlasništva ovog objekta a što bi bio početni dokument za dalji rad na 

ovom objektu.  
 

6. Gradski vijećnik Almedin Miladin uputio je inicijativu  sljedećeg sadržaja.  

Ova inicijativa se odnosi na potrebu zaštite od propadanja zgrade Konak koja se ne koristi. 

Potrebno je informirati Gradsko vijeće o eventualnim mogućnostima korištenja, odnosno 

stavljanja u funkciju ove zgrade.  
 

7. Gradski vijećnik Almedin Miladin uputio je i obrazložio inicijativu  sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je da Grad Sarajevo razmotri mogućnost primjene rezervisanih tendera za firme koje 

upošljavaju preko 50 % invalida, da na taj način doprinese inkluziji i na taj način ispuni 

zakonske obaveze kojim se uređuje pitanje profesionalnog zapošljavanja i rehabilitacija osoba 

sa invaliditetom.  
 

8. Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović uputio je i obrazložio inicijativu  

sljedećeg sadržaja.  

Potrebno je da se gradonačelnica, kao domaćin, obrati sa zahtjevom za  koordinacijski sastanak 

na temu obnove olimpijske infrastrukture između predstavnika četiri gradske općine Grada 

Sarajeva i Kantona Sarajeva i predstavnika Federacije  BiH u što kraćem roku, s obzirom da 

postoji informacija da je Međunarodni olimpijski komitet spreman podržati Grad Sarajevo u 

namjeri obnavljanja olimpijske infrastrukture, a imajući u vidu planove da Grad Sarajevo bude 

domaćin novih velikih olimpijskih događaja. Bitno je sa ovim procesom početi što prije jer je 

rekonstrukcija olimpijskih borilišta dugotrajan proces.  

9. Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović uputio je inicijativu  sljedećeg 

sadržaja.  

Potrebno je da Grad Sarajevo pripremi kandidaturu za Omladinske olimpijske igre 2032. 

godine do sljedeće sjednice, te je potrebno da se Gradsko vijeće o istoj izjasni na sljedećoj 

sjednici. 

10. Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović uputio je i obrazložio vijećničko 

pitanje sljedećeg sadržaja. 

Šta se dešava sa direktnim izborom gradonačelnika Grada Sarajeva i izmjenom Ustava Kantona 

Sarajevo i Federacije Bosne i Hercegovine, a koje je bilo jedno od predizbornih obećanja 

trojke? 
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11. Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović uputio je vijećničko pitanje 

sljedećeg sadržaja. 

U kojoj fazi je donošenje Zakona o lokalnoj samoupravi i da li postoji neki rok kada bi on 

trebao biti donesen? 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je zaključio rad 36. sjednice Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva. 

***** 

Sjednica Gradskog vijeća Grada Sarajeva završena je u 11.30 sati.  

  

***** 

Sastavni dio ovog zapisnika je izvornik i tonski snimak o radu sjednice Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva koji se čuvaju u Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva.      

 

SEKRETAR GRADSKOG VIJEĆA 

Mila Eminović, s.r. 

  

PREDSJEDAVAJUĆI GRADSKOG VIJEĆA  

Jasmin Ademović, s.r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


